
 

 

 

 

Schriftelijke Vragen BEHOORLIJK BESTUUR voor DEN HELDER & JULIANADORP over 

herdenkingsceremonie 4 mei 2023. 

      Den Helder, 5 mei 2023 

 

 

Geacht college, 

Naar aanleiding van de herdenkingsdienst ter nagedachtenis aan de Nederlandse slachtoffers van 

oorlogssituaties en vredesoperaties op 4 mei jl., aan de Middenweg om 11.00 uur, bij het 

monument ‘Voor Hen die vielen’ heeft de fractie van Behoorlijk Bestuur voor Den Helder & 

Julianadorp enkele vragen. 

 

1. Bent u met ons eens dat juist deze herdenking druk bezocht wordt door met name 
oudere senioren, waaronder mensen die slecht ter been zijn? 

2. Tijdens deze ceremonie worden met name de defensie slachtoffers herdacht. 
Ook dit jaar werd deze herdenking bezocht door nabestaanden en veteranen van buiten 
onze gemeentegrenzen. Veelal georganiseerd komen zij met een bus aan op deze locatie. 
Anders dan voorgaande jaren stonden er in het middenveld dit jaar geen stoelen 
opgesteld. 
Bent u het met ons eens dat juist voor deze oudere mensen een stoel zeer wenselijk is? 

3. Wat is de reden dat er dit jaar werd gekozen voor een andere opstelling? 
4. Is deze opstelling zonder stoelen vanaf nu ieder jaar het geval, of was dit slechts 

éénmalig? 
5. Bent u voornemens de ouderen die georganiseerd naar de herdenking kwamen uitleg te 

geven waarom er geen stoelen stonden? 
Tevens hen gerust te stellen dat deze er volgend jaar wel weer staan? 

6. Bent u het met ons eens dat deze opstelling geen goed visitekaartje is, niet als gastvrij 
wordt ervaren en dat dit kan resulteren in minder opkomst bij opvolgende jaren? 

7. Het is inmiddels bekend dat u als college juist voor inclusie staat, bent u het met ons eens 
dat in deze voorop staat dat iedereen mee kan doen? 
Bent u het met ons eens dat de opstelling zonder stoelen hier zeker niet aan voldoet? 

8. Verder viel het ons op dat bij het ereveld voor burgerslachtoffers van bombardementen 
tijdens WO 40-45 op de algemene begraafplaats bij het Springer plantsoen, door de 
gemeente geen bloemen, bloemstuk of krans is gelegd.  
Wat is de reden dat dit niet wordt gedaan?  
Bent u het met ons eens dat deze herdenkingsplek zeker mee genomen zou moeten 
worden bij de volgende ceremonies?  
Zo nee waarom niet?  

 

Namens de fractie van Behoorlijk Bestuur v DH & Julianadorp, 

S. Hamerslag  


